

10-5-18

This is a message from James Ward Elementary School. Monday is Columbus Day. There is no school on Monday for all staff and students. On Tuesday, October 9th there is a Girl Scout parent meeting from 3 until 5 PM in the Computer Lab with Ms, Chacon. This meeting is only for those registered for Girl Scouts. Starting on October 12th, all students may come out of uniform to school every Friday. Students do not need to purchase wrist bands this year in order to come out of uniform on Fridays. Parents please make sure that all medical forms are returned to the office. Also, if you have yet to pay your child's activity fee, please do so as soon as possible. If any 1st through 4th grade student is interested in signing up for cello classes, please email Mrs. Norville at mlnorville@cps.edu. Violin and cello classes will begin the week of October 15th. The students that are signed up for the program will receive a flyer with their scheduled dates and times for class early next week. All sports activities are cancelled this weekend. Please save the date: Monday, October 15th we will have a GoCPS meeting for Pre-K and Elementary at 9 AM & 4 PM in the Library.

Have a great 3-day weekend!

家长们好！下面是华德小学的通知。星期一是哥伦布日。所有员工和学生周一不上课。10月9日星期二，下午3点到5点，Chacon老师和女童子军家长将在电脑室开会。本次会议仅限于注册的女童子军会员。从10月12日开始，所有学生每周星期五都可以不用穿校服到学校。今年学生不需要购买腕带以便在周五不用穿校服。家长们请确保所有医疗表格都交到办公室。此外，如果您尚未支付您孩子的活动费，请尽快支付。如有任何一年级到四年级的学生有兴趣报名参加大提琴课程，[请发送电子邮件至 mlnorville@cps.edu](mailto:mlnorville@cps.edu) 与 [Norville](#) 副校长联系。小提琴和大提琴课程将于10月15日这一周开始。报名参加该项目的学生下周初将收到一份课程安排的时间表。本周末的所有体育比赛活动都已取消。请保存日期：10月15日星期一，上午9点和下午4点，我们将在图书馆的举行一场关于学前班和小学的GoCPS会议。

祝您有一个愉快的三天周末！